

**Super Travels Pte Ltd** 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







## 行程要点

### > 全程无购物

★ 历史文化名城-漳州千年古城&明清古街
★ 世界文化遗产-土楼王景区: 承启楼、观原汁原味福建客家土楼, 赏自然田园风光
★中国小吃之乡-沙县: 小吃文化城
★世界自然与文化双遗产-武夷山: 畅游武夷山主景区, 乘价筏泛舟九曲十八弯, 登第一胜地"天游峰"一览武夷全貌, 观千年极品茶树"大红袍"

★福建省会-福州:三坊七巷明清古街 ★海上丝绸之路起点-泉州:福建最大名制-开元寺,网红打卡地西街、特色民居蟳埔村 ★ 海上花园城市-厦门: 鼓浪屿-万国建筑, 千年古刹南普陀,七彩环岛路,集美鳌园, 《千与千寻》海上列车



## 风味美食

漳州风味+鲍鱼盅、客家盆菜、武夷山菌菇 宴、武夷山老字号农家宴、佛跳墙风味、莆 田兴化风味、闽南风味、厦门古早味、味友 酒楼特色风味



## 住宿

酒店: 五星酒店

厦门:鑫安颐豪酒店或同级 漳州:万达嘉华酒店或同级 沙县:温德姆花园或同级 武夷山:国贸酒店或同级 莆田:帝宝花园酒店或同级

## ☞ 必须自费项目

老院子《民俗文化风情园》+《闽南传奇》; 夜游沙县古城+观赏魅力灯光秀;车游厦门 精华夜景+全国十大文明中山路步行街(赠送 厦门薄饼);品尝非遗传承-水头国仔面线糊。 =RMB600/PAX(大人小孩同价)

推荐自费: RMB248/人: 张艺谋执导山水实 景秀【印象大红袍】



第一天: 新加坡 / 厦门 四漳州 (晚餐) 齐集于樟宜机场,搭乘豪华客机飞往厦门。 【集美学村】,陈嘉庚先生1913年倾资创办。 享誉海内外。【鳌园】有石雕博览园、集美 解放纪念碑等。远眺【嘉庚建筑】。车往历 史文化名城漳州,游【千年古城】&明清古街 晚餐漳州风味+鲍鱼盅

第二天:漳州田永定田沙县 (早/午餐/-) 参观世界文化遗产"永定客家"土楼王景区。 (承启楼+侨福楼+世泽楼+五云楼)。下午驱 车中华小吃城【沙县】,逛中华小吃文化城, 晚餐自由品尝驰名中外的沙县小吃

午餐客家盆菜风味(白切鸡、梅菜扣肉)

第三天:沙县田武夷山 (早/午/晚餐) 游览武夷茶王圣地【大红袍景区】,景区名 字源于景区内的大红袍母树,目前的大红袍母 树仅剩几株,极为名贵.沿途观大红袍母树、 喊山台、九龙窠、弥勒大佛。

菌菇宴(松茸炖番鸭汤、菌菇煲)

第四天:武夷山 (早/午/晚餐) 世界自然与文化双遗产,以"奇秀甲东南"著称。【乘坐古朴竹筏漂流九曲溪】,冲波击流荡漾而下,抬头见山景,俯望赏水色,侧耳听溪声,伸手触清流,上岸游览【武夷宫】、【仿宋古街】。农家品尝红菇松茸汤&武夷岩茶,选购土特产。

老字号农家宴

第五天: 武夷山田福州田莆田(平/午/晚餐) 【西湖公园】皇家御花园,布局清秀精巧。 中国十大历史文化名街【三坊七巷】,堪称 "明清建筑博物馆"至今保存相当一部分自唐 宋以来形成坊巷。

午餐福州佛跳墙风味 (荔枝肉、鱼丸肉燕) 前往莆田历史文化名城的核心【兴化府历史 文化街区】街区内有着街巷格局保存完好的 6 条古街,连片的明清古建筑构成了具有莆田地 方传统特色的风貌区。

晚餐莆田兴化风味(醋肉、兴化米粉)

第六天: 莆田田泉州田厦门 (早/午餐/-) 【开元寺】福建最大佛教寺院。建于唐朝, 内有东西塔、甘露戒坛、千年古桑等历史古迹。 【西街】网红打卡地,泉州保存较完整古街区, 保留着大量具有历史原貌的建筑。

【蟳埔村】居住古阿拉伯人后裔, 蚝壳厝、 蟳埔女"戴簪花圈, 插象牙筷"头饰的独特风 情。午餐闽南风味(崇武鱼卷、泉州卤面) 搭乘体验《千与千寻》【海上列车】欣赏海堤 风光梦幻之旅

中山路步行街

第七天: 厦门 乘船往海上花园【鼓浪屿】, 万国建筑(天 主教堂、协和教堂、各式老别墅)、逛龙头 **商业街**, 欣赏旅游纪念品。品尝鼓浪屿老字 号手工麻糍。

午餐厦门古早味(同安封肉、闽南海蛎煎) 晚餐味友酒楼(番鸭面线、软壳虾)

第八天: 厦门 + 新加坡 (早餐) 自由活动,当天返回美丽的家园新加坡。





### **TOUR HIGHLIGHTS!**

### **NON - SHOPPING TOUR**

- Historical and cultural city -Zhangzhou Millennium Ancient City & Ming and Qing Dynasty **Ancient Street**
- World Cultural Heritage Tulou King Scenic Area: Chengqi Tower, see the authentic Fujian Hakka Tulou, and enjoy the natural rural scenery

China's snack town - Shaxian:

snack culture city

**World Natural and Cultural Dual** Heritage - Wuyi Mountain: Tour the main scenic area of Wuy Mountain, take a bamboo raft to sail through the nine bends and eighteen turns, climb the first scenic spot "Tianyou Peak" to see the whole picture of Wuyi, and see the thousand-year-old premium tea tree "Dahongpao"



### MEALS

Zhangzhou flavor + abalone soup, Hakka hot pot, Wuyishan mushroom banquet, Wuyishan traditional farm banquet, Buddha jumps over the wall flavor, Putian Xinghua flavor, southern Fujian flavor, Xiamen ancient flavor, Weiyou Restaurant special flavor



### **ACCOMODATION**

Local 5\* Hotel Xiamen: Xinan Yihao Hotel or

similar

Zhangzhou: Wanda Hotel or similar Shaxian: Wyndham Garden Hotel or similar

Mt Wuyi: International Trade Hotel

Putien: Depo Hotel or similar



Old courtyard "Folk Culture Park" + "Legend of Southern Fujian"; Night tour of Shaxian Ancient City + Watching the charming light show; Driving tour of Xiamen's night scene + Zhongshan Road Pedestrian Street, one of the top ten civilized streets in China (with free Xiamen pancakes); Tasting the intangible cultural heritage - Shuitou Guozai noodle soup. = RMB600/PAX (same price for adults and children)

**Optional Tour: RMB248/person:** Zhang Yimou's landscape show [Impression of Dahongpao]



# DAY 1 :Singapore → XiaMen Zhangzhou

Gather at Changi Airport for our flight to Xiamen.

[Jimei Art Village] was founded by Mr. Tan Kah Kee in 1913. [Aoyuan] view the Stone Sculpture Expo Park, Jimei Liberation Monument, etc. [Tan Kah Kee Building] from a distance. Drive to the historical and cultural city of Zhangzhou, visit [Millennium Ancient City] & Ming and Qing Ancient **Streets** 

Dinner Zhangzhou Flavor + Abalone Soup

# DAY 2 : Zhangzhou A Yongdin Shaxian

Visit the world cultural heritage "Yongding Hakka" Tulou Wang Scenic Area. (Chenggi Building + Qiaofu Building + Shize Building + Wuyun Building). In the afternoon, drive to the Chinese Snack City [Shaxian], visit the Chinese Snack Cultural City, and taste the world-famous Shaxian snacks for dinner. Lunch Hakka hot pot flavor (whitecut chicken, preserved vegetable braised pork)

DAY 3 :Shaxian A Mt Wuyi Visit the King of Wuyi Tea Holy Land [Dahongpao Scenic Area]. The name of the scenic area comes from the Dahongpao mother tree in the scenic area. Along the way, you can see the Dahongpao mother tree, Hanshan Terrace, Jiulong Nest, and Maitreya Buddha.

Mushroom feast (Matsutake stewed duck soup, mushroom pot)

### DAY 4: Mt Wuyi

The world's natural and cultural heritage is known as "the most beautiful place in the southeast". [Take a quaint bamboo raft to drift down Jiugu River], ride the waves and currents, and enjoy the scenery surronding you, then go ashore to visit [Wuyi Palace] and [Song Dynasty Ancient Street]. Taste red mushroom and matsutake soup & Wuyi rock tea at the farmer's house, and buy local specialties.

Old brand farmer's banquet.

DAY 5: Mt Wuyi # Fuzhou # Putien(B/L/D) [West Lake Park] Royal garden, with elegant and exquisite layout. China's top ten historical and cultural streets [Three Lanes and Seven Alleys], known as the "Ming and Qing Architecture Museum", have preserved a considerable part of the lanes formed since

the Tang and Song Dynasties. Lunch Fuzhou Buddha Jumps Over the Wall (lychee meat, fish balls and meat dumplings). Go to the core of Putian's historical and cultural city [Xinghua and Prefecture Historical Cultural District The district has 6 ancient streets with well-preserved street patterns, and the contiguous Ming and Qing ancient buildings constitute a style area with Putian's local traditional characteristics.

Dinner Putian Xinghua flavor (vinegar meat, Xinghua rice noodles)

## DAY 6: Putien Quanzhou Xiamen

[Kaiyuan Temple] The largest Buddhist temple in Fujian. Built in the Tang Dynasty, it contains historical sites such as the East and West Towers, the Ganlu Ordination Platform, and the Millennium Ancient Mulberry Tree.

**[West Street]** A Social Media Hotspot in Quanzhou, a relatively well-preserved ancient street district, retaining a large number of buildings with historical original appearance.

[ Xiapu Village ] The descendants of ancient Arabs live in oyster houses and the unique style of Xiapu women "wearing hairpins, wreaths, and ivory chopsticks" headdresses. Lunch with Minnan flavor (Chongwu fish rolls, Quanzhou braised noodles)

Take the "Spirited Away Sea Train" and eniov the "Scenic seawall dream tour". **Zhongshan Road Pedestrian Street** 

### DAY 7: XiaMen

(B/L/D) Take a boat to sea garden [Gulangyu], international buildings (Catholic Church, Concord Church, various old villas),

visit Longtou Commercial Continue Street..

Lunch Xiamen ancient flavor (Tong'an Fengrou, Minnan oyster omelet) Dinner Weiyou Restaurant (Muscovy duck noodles, soft shell shrimp)

#### DAY Xiamen **Singapore**

This morning you will enjoy your free leisure time in Xiamen before transferring to the airport and back to Singapore.



#### REMARKS

1.Purchase of travel insurance is strongly recommended.

2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.

4. Please refer to Chinese itinerary version for more details.

#### 久注.

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议旅客购买个人旅游保险

祝君旅途愉快!!!

**HAVE A NICE TRIP!!!**